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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

 
PROCES – VERBAL  

încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hun edoara 
din  data de 30.07.2009 

 
   Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Apostolescu  care a fost 

ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.101/2009 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
Dl. Apostolescu Dan:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”  
“Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 20 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 14 consilieri. Lipsesc: Solomon Cristian, Bejinariu Valeriu, Farcaş 
Ladislau, Szilagy Ana-Maria, Hepuţ Teodor, Horvath Zoltan. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Ovidiu 
Marius Hada, dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi d-na Podea Gabriela. 

 
Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara, d-nul Ungur Sigismund şi dl. Arion Victor – din partea Apa Prod 
Deva, precum şi presa locală. 

 
În continuare se dă cuvântul d-nei Podea Gabriela pentru a prezenta stadiul 

legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 30.06.2009 şi 22.07.2009. 
 
D-na Podea Gabriela:  
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de 30.06.2009 şi 22.07.2009. 

 
Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, care au fost puse în timp util la 

dispoziţia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele 
şedinţelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local.” 

Procesele verbale se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia după 
cum urmează: introducerea după punctul 15 a două proiecte de hotărâre. 
1. Proiect de hot ărâre privind acordarea unui mandat special împutern icitului 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adun area General ă a Asocia ţilor la 
S.C.ECO SID S.R.L. Hunedoara. 

2. Proiect de hot ărâre privind aprobarea particip ării Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara ca membru fondator la constituirea ASOCIA ŢIEI „FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA”. 



 2 

 
               Ordinea de zi se renumerotează în mod corespunzător. 

Se supune la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă cu unanimitate de 
voturi.  

Dl. Leu Mihai : 
„Dorim să modificăm ordinea de zi prin introducerea unui proiect de hotărâre 

privind aprobarea participării Consiliului Local al Municipiului Hunedoara ca membru 
fondator la constituirea ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Domnule consilier, vă rog să fiţi atent, a fost propus de mine prin modificarea 

ordinii de zi, el figurează la punctul 17, aţi şi votat deja această modificare a ordinii de zi.” 
 

Dl. Leu Mihai : 
„Din ultima discuţie avută cu dvs. aţi spus că nu se va introduce pe ordinea 

de zi, că nu sunteţi de acord cu proiectul.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Am spus că nu ştiu dacă este timp suficient ca juriştii noştri să îl poată 

redacta. Însă au reuşit şi l-am introdus pe ordinea de zi.” 
 
Dl. Apostolescu Dan : 
„Suntem în număr de 15 consilieri prezenţi în sală, prin venirea d-lui Horvath 

Zoltan.” 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consili eri 

care au un interes patrimonial, fie personal, fie p rin so ţ, so ţie, afin sau rude pân ă la 
gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbateril or Consiliului local, s ă anun ţe 
înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pen tru a se consemna în procesul 
verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 
 

La punctul 13 de pe ordinea de zi dl. Leu Mihai nu participă la vot, deoarece 
are un interes patrimonial. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi).  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Se dă cuvântul doamnei consilier local Chiş Şerban Ana Aurelia – 

Preşedintele Comisiei de validare pentru a prezenta raportul acestei comisii.  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la  votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Art.1-3 se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Hotărârea nr.123/2009 se aprobă în unanimitate. 
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Având în vedere cele prezentate mai sus, a fost validat mandatul de consilier 
local al domnului Zuberecz Riceard. 

Potrivit prevederilor art. 32 din Legea administraţiei publice locale nr. 
215/2001, republicată, cu completările şi modificările ulterioare consilierul a cărui mandat a 
fost validat, depune în faţa consiliului local, jurământul prevăzut de lege. 

Se dă cuvântul d-lui Zuberecz Riceard pentru a da citire textului jurământului, 
după care semnează textul jurământului în două exemplare. 

Dl. Apostolescu Dan : 
                    „Rog asistenţa să se ridice în picioare. 
                     Având în vedere cele prezentate mai sus, dl. Zuberecz Riceard intră în 
deplinătatea atribuţiilor sale de membru în Consiliul local al municipiului Hunedoara. 
                      Astfel numărul Consilierilor Locali în funcţie ai Municipiului Hunedoara este 
de 21, iar numărul consilierilor prezenţi este de 16.” 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la  votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Art.1-3 se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Hotărârea nr.124/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la  votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Art.1-4 se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Hotărârea nr.125/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi)  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la  votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Art.1-2 se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Hotărârea nr.126/2009 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi).  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la  votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Art.1-2 se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Hotărârea nr.127/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la  votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Art.1-2 se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Hotărârea nr.128/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la  votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Art.1-4 se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Hotărârea nr.129/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ.  

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

D-na Fărcaş Bianca : 

„Am studiat materialul şi am constatat că procentul de creştere a preţului la 
apa potabilă nu este acelaşi cu preţul la canalizare. Propun ca acest procentaj să crească 
în mod egal, atât la apa potabilă cât şi la canalizare. 
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Există o taxă lunară care se percepe pentru colectarea apei pluviale, 
meteorologice. De ce există această taxa, atâta timp cât aceste ape se scurg prin 
canalizare, iar pentru canalizare există altă taxă.” 

Dl. Dan Robert Nicolae : 

„Există o hotărâre de consiliu din 2007 sau 2006, prin care s-a hotărât să se 
plătească lunar o taxă pentru apele pluviale, în funcţie de cantitatea de precipitaţii. Există 
această taxă tocmai pentru că aceste ape ajung în staţiile de epurare, şi acolo există 
costuri. Calculul taxei s-a făcut de către Institutul de Meteorologie.” 

Dl. Bobou ţanu Dan : 

„Există foarte multe reclamaţii la Apa Prod Hunedoara pe tema acestei taxe. 
Taxa lunară pentru apele meteorologice ajunge să fie mult prea mare. Consider că ar 
trebui să reluăm în discuţie acea hotărâre de consiliul din 2006.” 

Dl. Neam ţiu Ioan : 

„Întrebarea mea se suprapune în proporţie de 90% cu cea a d-nei doctor 
Fărcaş. 

Aş dori să întreb reprezentanţii de la Apa Prod dacă ne pot ajuta deoarece 
avem o problemă cu racordarea unor blocuri pentru că există apă acolo. Vă mulţumesc.” 

D-na Fărcaş Bianca : 

„Aş dori să fac un amendament, astfel  ca majorarea preţului la canalizare să 
fie în acelaşi procent cu cel de la apa potabilă.” 

 
Dl. Arion Victor  – director Apa Prod Deva: 
„În baza Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.52/2009 s-a 

aprobat contractul de delegare a gestiunii privind serviciul public de alimentare cu apă şi 
canalizare. Avem stabilit un plan de afaceri până în anul 2011. La capitolul 1 se spune care 
este modalitatea de obţinere a tarifului la apă pe anul 2009. La data de 1 iulie a fiecărui 
ans-a stabilit să se facă corelările de preţ până în 2011, deoarece iarna populaţia are 
probleme cu încălzirea, se consumă mai mult. La capitolul 1 se specifică cum se face 
această majorare a preţurilor, procentajul nu poate fi egal, pentru că cele două servicii, 
respectiv apa potabilă şi canalizarea implică costuri diferite. 2/3 din tariful combinat 
reprezintă canalizarea şi 1/3 reprezintă apa. Datorită faptului că noi nu am beneficiat de 
utilaje optime, avem un canal 80% colmatat. Noi acum avem o apă murdară şi va trebui să 
furnizăm o apă aproape potabilă. Datorită acestor probleme, avem costuri diferenţiate pe 
cele două activităţi, niciodată procentul de creştere nu va putea fi egal. 

Referitor la apa meteorică, ea se scurge în canal, prin urmare aceste canale 
trebuie trebuie curăţate, acest lucru implică costuri. 

Nouă ne pare rău că doar în municipiul Hunedoara există o hotărâre de 
consiliu din anul 2003 – 2004 prin care se stabilesc nişte reguli de calcul şi un anumit 
procent pentru populaţie referitoare la apa meteorologică, în funcţie de suprafaţă, de gradul 
de absorbţie al apei. Din punctul nostru de vedere ar fi mai bine să se aplice legislaţia în 
vigoare, respectiv Ordinul nr. 29 prin care se stabileşte altfel metoda de calcul la apa 
meteorologică. Noi am mai cerut acest lucru. Avem un contract cu Institutul de 
meteorologie pentru această taxă.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Vă rog să ne mai faceţi o adresă în acest sens şi noi vom reanaliza şi 

modifica acea hotărâre de consiliu privitoare la apa meteorologică.” 
 
D-na Fărcaş Bianca : 

„Îmi permit să vă contrazic. În zona caselor spun oamenii că taxa pentru 
apele meteorologice împreună cu taxa pentru canalizare depăşesc taxa plătită pentru apa 
potabilă.” 

 
Dl. Arion Victor  – director Apa Prod Deva: 
„Eu vă cred, însă noi trebuie să respectăm hotărârea consiliului local.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Am reclamaţii şi sesizări de pe sate  şi din anumite zone din oraş că nu se 

respectă hotărârea de consiliu din 2005 – 2006 prin care în zonele de la sate şi din oraş 
unde nu există canalizare, nu se poate percepe taxa pentru apă pluvială, deoarece 
aceasta nu are unde să se scurgă deoarece nu sunt canale. 

Veţi decolmata canalele pluviale din complexul Ciocîrlia?” 
 
Dl. Arion Victor  – director Apa Prod Deva: 
„Nu cred să fie aşa, nu ar trebui să se încaseze această taxe, se va verifica şi 

se vor returna sumele dacă s-au încasat. 
Decolmatarea de care aţi amintit la complexul Ciocîrlia este trecută pe 

programul ISPA, se va face.” 
 
D-na Fărcaş Bianca : 

„În Deva apa potabilă este mult mai bună calitativ decât în Hunedoara.” 
 
Dl. Arion Victor  – director Apa Prod Deva: 
„Este adevărat însă Deva beneficiază de o uzină de apă reabilitată, este 

acreditată şi suntem singurul laborator acreditat de către Ministerul Sănătăţii. În Hunedoara 
abia acum construim o uzină nouă de apă de 2 milioane de euro. Deocamdată nu avem 
probleme din punct de vedere al parametrilor la apa potabilă, singura problemă este cu 
nisipul care pleacă din filtre care se duce în canal. Noi, cei de la  Apa Prod şi în acest an 
am adus 80 de tone de nisip în filtre care se dun în reţeaua de canalizare, ne pare rău dar 
nu avem altceva. Mircroorganismele dispar prin introducerea clorului.” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Dvs. aţi stabilit o măsură prin care opriţi apa celor rău-platnici din 

Hunedoara. Cum credeţi că populaţia va putea suporta această majorare a tarifelor?” 
 
Dl. Arion Victor  – director Apa Prod Deva: 
„Nu am dat eu această directivă. Există un contract de respectat. Oare de ce 

cei de la gaz şi de la Enel nu dau directive speciale când nu se plăteşte, oare ce fac aceste 
instituţii ale statului? Îmi pare rău că trebuie să o spun aici, dar datoria de 18 miliarde lei de 
la populaţie înseamnă aproape 6 luni de neplată. Noi trebuie să oprim acest lucru, 
problemele au fost la asociaţii, dar iată că unele asociaţii de proprietari s-au reorganizat, şi 
acum banii ajung unde trebuie. Desigur că gradul de încasare nu va creşte în urma acestor 
majorări.” 
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Dl. Ungur Sigismund – Apa Prod : 
„Există probleme mari la asociaţiile de proprietari, undeva există aceşti bani, 

trebuie controlate aceste asociaţii, conducerea primăriei cunoaşte acest lucru.” 
 
Dl. Arion Victor  – director Apa Prod Deva: 
„Populaţia nu este vinovată de neplată, oamenii vin şi plătesc taxele, însă 

trebuie verificat modul de organizare la asociaţiile de proprietari, trebuie să fie administrate 
mai bine. Sunt unele blocuri care nu plătesc lunar nimic, oare nici unul din locatari să nu 
plătească nimic? Eu nu cred asta.” 

 
D-na Fărcaş Bianca : 

„În urma explicaţiilor date, renunţ la amendamentul privitor la procentajul de 
majorare.” 

 
Se trece la  votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Art.1-3 se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Hotărârea nr.130/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la  votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Art.1-3 se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Hotărârea nr.131/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func ţie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Goghiţă Daniel Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ.  

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la  votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Art.1-3 se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Hotărârea nr.132/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func ţie).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
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- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Goghiţă Daniel Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la  votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Art.1-2 se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Hotărârea nr.133/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Goghiţă Daniel Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la  votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Art.1 se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Art.2 se aprobă cu 11 voturi pentru, 5 voturi împotrivă: Apostolescu Dan, Dan 

Robert Nicolae, Cazan Florin, Goghiţă Daniel Gheorghe, Neamţiu Ioan. 
Art.3-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.134/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func ţie).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Goghiţă Daniel Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
Dl. Leu Mihai nu votează întrucât există un interes patrimonial. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Gyorfi Jeno : 

„În cadrul comisiei am stabilit ca preţul de vânzare să ponească de la 45 de 
euro/mp. Un teren de lângă acesta care este în discuţie s-a vândut cu 45 euro/mp.” 

Amendamentul comisiei de comerţ de la art.2 „...preţul minim de la care va 
porni licitaţia,  de 45 Euro/mp - fără TVA,  echivalent în lei, la cursul BNR din ziua plăţii” se 
aprobă în unanimitate. 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Art.1-2 se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 
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D-nul Gyorfi Jeno : 

„Domnilor consilieri, 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, în următoarea componenţă: 

1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 

2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. Hepuţ Teodor – membru 

                    Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei pentru 
vânzarea prin licitaţie publică a unor terenuri situate  în municipiul Hunedoara,  b-dul Dacia 
nr.19 bloc G3, în suprafaţă  de 11,0 mp, 10,0 mp respectiv 11,0 mp, a constatat 
următoarele: 

 
       - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 15 voturi “pentru” 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru 15 voturi “pentru” 
       - Căpâlna Daniela – director economic  – membru 15 voturi “pentru” 
       - Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.- membru 15 voturi “pentru” 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 15 voturi 
“pentru” 
                  

În urma acestor rezultate, comisia pentru  vânzarea prin licitaţie publică a 
unor terenuri situate  în municipiul Hunedoara,  b-dul Dacia nr.19 bloc G3, în suprafaţă  de 
11,0 mp, 10,0 mp respectiv 11,0 mp,   este următoarea : 

 
       - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
       - Căpâlna Daniela – director economic  – membru; 
       - Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.- membru; 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru; 

 
                    Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de 
rezervă, pentru vânzarea prin licitaţie publică a unor terenuri situate  în municipiul 
Hunedoara,  b-dul Dacia nr.19 bloc G3, în suprafaţă  de 11,0 mp, 10,0 mp respectiv 11,0 
mp,   a constatat următoarele: 
 

      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 15 voturi “pentru” 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru 15 voturi “pentru” 
      - Homorodean Anca - şef serviciu S.I.T.L.- membru 15 voturi “pentru” 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru 15 voturi “pentru” 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru 15 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, comisia de rezervă pentru vânzarea prin licitaţie 

publică a unor terenuri situate  în municipiul Hunedoara,  b-dul Dacia nr.19 bloc G3, în 
suprafaţă  de 11,0 mp, 10,0 mp respectiv 11,0 mp, este următoarea : 
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      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte; 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru; 
      - Homorodean Anca - şef serviciu S.I.T.L.- membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru ; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru. 

 
Art.4-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.135/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la  votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

D-nul Gyorfi Jeno : 
„Domnilor consilieri, 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, în următoarea componenţă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 

2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. Hepuţ Teodor – membru 

                    Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentanţilor 
administraţiei publice locale în Consiliul consultativ al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara, a constatat următoarele: 

                D-na Fărcaş Bianca Magdalena 16 voturi “pentru” 
                D-nul Bălănoiu Constantin  16 voturi “pentru” 

            
În urma acestor rezultate, reprezentanţii administraţiei publice locale în 

Consiliul consultativ al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara sunt 
următorii : 

- D-na Fărcaş Bianca Magdalena - consilier local; 
- D-nul Bălănoiu Constantin  - economist BCR - Sucursala Deva. 

 
Art.2 se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Hotărârea nr.136/2009 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func ţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Goghiţă Daniel Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la  votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Art.1-3 se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Hotărârea nr.137/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Cical Gheorghe : 

„Mulţumesc tuturor consilierilor locali pentru colaborarea avută în cadrul 
consiliului local, sunt convins că şi de acum înainte va exista aceeaşi colaborare.  

În noua calitate de director la S.C. ECO SID S.R.L. am supus spre 
dezbaterea Consiliului local acordarea unui mandat special d-lui Czegu în Adunarea 
Generală a Asociaţilor la S.C.ECO SID Hunedoara, şi totodată vă lansez invitaţia ca dvs. şi 
noi cei de la Eco Sid să putem schimba faţa terenului din acea zonă. Aştept sprijinul dvs. şi 
în continuare pentru a putea derula proiectele noastre.” 

Dl. Demeter Ilie : 

„Ca şi o glumă, am constatat că profitul net nu ajunge pentru plata salariilor, 
ci mai trebuie bani pentru aceste salarii.  

Vin cu propunerea ca profitul net rezultat să rămână la ECO SID pentru a 
putea pune în practică proiectele din derulare.” 

Titlul hotărârii se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Art.1-3 se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Hotărârea nr.138/2009 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie).  
                 -    d-lui Bobouţanu Dan/ Leu Mihai care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei de cultură. 
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În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Leu Mihai  : 

„În primul rând doresc să spun că d-na Podea a venit cu un amendament...” 

D-na Podea Gabriela  – Şef serviciu administraţie publică locală, juridic: 

„Nu am venit cu amendament, eu nu am voie să fac amendamente.” 

Dl. Leu Mihai  : 

„Eu nu sunt jurist de profesie şi dacă fac greşeli juridice, mă consideraţi ca un 
simplu cetăţean al Hunedoarei şi membru în consiliul local. 

Faţă de propunerea făcută de noi prin acest proiect de hotărâre, ni s-a spus 
că Consiliul local nu poate fi membru fondator deoarece: “…autoritatea deliberativă a 
Municipiului Hunedoara, respectiv Consiliul Local, nu poate fi membru fondator al acestei 
asociaţii, datorită faptului că nu are personalitate juridică.” 

 Astfel, ni se spune că „ Primarul reprezintă unitatea administrativ-teritorială în 
relaţiile cu alte autorităţi publice, cu persoanele fizice sau juridice române ori străine, 
precum şi în justiţie.”  

Deci dvs. consideraţi că dl. Primar este cel mai potrivit să ne reprezinte în 
cadrul acestei asociaţii de fotbal. 

Am mai votat cu toţii participarea Consiliului local şi la înfiinţarea unui alt club 
de fotbal, nu înţeleg ce ne împiedică acum să facem acest lucru.” 

 
Dl. Dan Nicolae Robert : 
“Dvs. probabil faceţi referire la Hotărârea Consiliului local Nr.35/2009 privind 

participarea Municipiului Hunedoara la constituirea Asociaţiei Club de fotbal, iniţiată de dvs. 
şi dl. Bobouţanu, unde la art.1 nu s-a aprobat participarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara ca membru fondator, ci a Municipiului Hunedoara, astfel: “Art.1 - Aprobă 
participarea Municipiului Hunedoara, în calitate de membru fondator, la constituirea 
asociaţiei Club de fotbal, structură sportivă de drept privat, cu personalitate juridică, fără 
scop lucrativ.” 

 
Dl. Leu Mihai : 
“Poate aţi făcut dvs. anumite modificări. 
Dacă d-na Podea spune că Consiliul local nu poate fi membru fondator la această 

asociaţie, înseamnă că trebuie să desfiinţăm şi Eco Sid-ul, fiindcă şi la Eco Sid s-a 
întâmplat acelaşi lucru.” 

 
Dl. Dan Nicolae Robert : 
“Prin H.C.L. s-a stabilit participarea Municipiului Hunedoara ca membru fondator.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
“Acea hotărâre era doar o chestiune de principiu, nu era stabilit nici un club de 

fotbal. Nici nu a fost pusă în aplicare deoarece nu am avut denumirea asociaţiei. Între timp 
s-a iniţiat un alt proiect de hotărâre de comun acord cu ceilalţi doi membri fondatori.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Aveţi acordul celor doi membri fondatori? Ni-l puteţi prezenta?” 
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Dl. Leu Mihai : 
„Da, avem cazierele fiscale, copii după buletine, adresa lor. Dacă sunteţi împotriva 

acestui proiect puteţi să o spuneţi aici.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Noi aprobăm aici  asocierea consiliului local şi nu a lui Andone sau a lui Lucescu la 

acest club de fotbal. Dacă consiliul local refuză asocierea, iniţiatorii vor căuta o a treia 
persoană.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Dvs. vorbiţi despre dl. Andone sau despre dl. Andonie pe care l-aţi trecut aici în 

acte?” 

Dl. Bobou ţanu Dan : 
„În acte figurează cu numele de Andonie.” 

Dl. Leu Mihai : 
„Noi propunem astăzi participarea consiliului local ca membru fondator la această 

asociaţie şi nu participarea primarului.  

Dl. Primar a promis cetăţenilor că va readuce echipa Corvinul acolo unde a fost 
odată, nu l-a readus.  

Consiliul local va putea împuternici pe cineva să îl reprezinte în cadrul conducerii 
acestui club de fotbal. Deci nu Primăria va fi implicată.” 

Dl. Bobou ţanu Dan : 

„Propunem un amendament prin care să revocăm Hotărârea Consiliului local 
Hunedoara nr.35/2009.” 

Dl. Dan Robert Nicolae : 

„H.C.L. 35/2009 este o hotărâre de sine stătătoare, este în vigoare. Pentru a nu 
produce efecte, ea trebuie să fie abrogată.” 

Dl. Munteanu Gigi : 

„Aceea este o hotărâre distinctă, nu are nici o legătură cu acest statut al acestei 
asociaţii pe care îl discutăm azi.” 

Dl. Cazan Florin : 

„M-ar interesa să ştim exact cu ce sumă participăm noi în cadrul asociaţiei şi cu ce 
sumă participă ceilalţi membri.” 

Dl. Leu Mihai : 
„Fiecare membru participă cu 500 lei, după care mai sunt şi banii alocaţi pentru 

Corvinul, care nu există deoarece au fondurile blocate.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Banii nu au fost aprobaţi, s-a propus pentru menţinerea juniorilor, dvs. aţi venit cu 

un proiect pentru întreţinerea juniorilor, s-a făcut un calcul şi s-a propus suma de 150.000 
lei/an pentru cheltuieli cu juniorii şi antrenorii. Acei bani erau direcţionaţi pentru juniori prin 
acel club. Domniile voastre aţi propus să nu se dea acei bani.” 

Dl. Leu Mihai : 
„Nu dezinformaţi, am propus mărirea sumei la 3 miliarde lei vechi. Am cerut doar 

dovada că nu au conturile blocalte şi că sunt afiliaţi la F.R.F. ” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Dar dacă lor li s-au cerut costurile, au venit cu suma de 150.000 lei, dvs. pe ce 

bază aţi vrut să dublaţi acele costuri?” 

Dl. Cazan Florin : 

„La art.12 din statut, la litera a, haideţi să stabilim acum cei trei membri fondatori.” 

Dl. Bobou ţanu Dan : 

„Cum puteţi dvs. să stabiliţi ceilalţi doi membri fondatori? Aici stabilim doar 
participarea Consiliului local ca membru fondator la Asociaţia Fotbal Club Hunedoara. Atât 
stabilim în şedinţa aceasta. Nu discutăm calitatea de membru fondator al lui Mircea 
Lucescu şi Ioan Andone. După ce se va stabili acest lucru, vom discuta şi la actul 
constitutiv despre ceilalţi membri fondatori.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„În eventualitatea în care dl. Andone şi dl. Lucescu ca şi membri fondatori, şi acum 

vorbesc din actul constitutiv, dacă vor veni cu o participare de un milion de euro, vi se pare 
normal ca şi consiliul local să participe echitabil cu ei?  

Vi se pare normal să stabilim o sumă maximă posibilă? 

Altfel, dânşii pot să participe anual cu suma de 500 de lei iar consiliul local să 
suporte toate cheltuielile? Vi se pare posibilă această variantă?” 

Dl. Bobou ţanu Dan : 

„Este o asociaţie non profit, nu e vorba de o societate pe acţiuni. Este clar că aceşti 
membri fondatori pot să aducă o anumită sumă de bani sau un aport sub formă de dotări 
sau echipament sportiv, fiecare cum poate. Adunarea Generală a Asociaţilor este formată 
din cei trei membri fondatori: Consiliul local are un vot, Mircea Lucescu are un vot şi Ion 
Andone are un vot. Nu este cazul ca să-i bănuim pe cei doi: Lucescu şi Andone de rea-
credinţă, să ştiţi că ei fac un serviciu acestui oraş pentru că vin în calitate de membri 
fondatori. Poate că noi ar trebui să  mulţumim d-lui Mihai Leu că a făcut toate demersurile 
necesare pentru a-i aduce pe cei doi oameni de valoare în Hunedoara. Este posibil ca şi 
Consiliul local să suporte 90% din sumă şi ceilalţi câte 5%. Suportăm aceste cheltuieli 
pentru Hunedoara, pentru fotbal şi pentru copiii din acest oraş pentru că de fapt Mircea 
Lucescu şi Ion Andone prin notorietate şi imagine vor atrage sponsorizări, antrenori şi 
profit. Să ştiţi că membri fondatori nu sunt renumeraţi, profitul care se va realiza din 
vânzarea jucătorilor se va întoarce tot în cadrul asociaţi 

Dl. Munteanu Gigi : 

„A nu se confunda membri fondatori cu finanţatorii...” 

Dl. Apostolescu Dan : 

„Domnule Munteanu, vă rog să respectaţi ordinea înscrierilor la cuvânt, altfel nu se 
va putea consemna în procesul-verbal.” 

Dl. Gyorfi Jeno : 

„Din punct de vedere legal, Consiliul local sau Primăria poate să fie membru 
fondator sau asociat la un O.N.G. sau la o asociaţie non-profit?” 
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D-na Podea Gabriela : 

„Eu am specificat destul de clar şi în raport acest lucru. Conform Ordonanţei 
Guvernului nr.26 această asociere se poate face numai între persoane fizice şi persoane 
juridice. Conform Legii nr.215/2001 consiliul local nu are personalitate juridică ci doar 
unitatea administrativ-teritorială care este Municipiul Hunedoara. Deci Consiliul local nu are 
calitate, nu poate să fie parte.” 

Dl. Leu Mihai : 
„La Sibiu spre exemplu, de ce se poate ca şi consiliul judeţean şi consiliul local să 

fie asociaţi?” 

D-na Podea Gabriela : 

„Nu comentez ce fac alţii.” 

Dl. Leu Mihai : 
„Consiliul local mai este parte şi în alte asociaţii? Dacă mai este, desfiinţaţi acele 

asociaţii.” 

D-na Podea Gabriela : 

„Da, domnule Leu noi am mai discutat subiectul acesta. Dacă s-a făcut o greşeală în 
trecut, mi se pare normal ca acum să lucrăm corect. Nu este cazul ca acum să purtăm un 
dialog, deoarece punctul meu de vedere este clar prezentat în raportul care vi s-a 
prezentat.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Dacă Consiliul local mai este membru fondator la o altă asociaţie non-profit, dacă 

dânşii vor să o anuleze, domnii consilieri pot face o propunere pentru un proiect de 
hotărâre în vederea revocării, dacă se consideră că nu este legală asocierea.” 

Dl. Leu Mihai : 
„La Eco Sid este legal să fie asociat consiliul local?” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Municipiul Hunedoara este trecut în actul constitutiv la Eco Sid.” 

D-na Vasilescu Tatiana : 
„Cine reprezintă Municipiul Hunedoara? Reprezentant al municipiului este consiliul 

local.” 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Când s-a făcut echipa de fotbal era trecut ca asociat municipiul Hunedoara şi nu 

consiliul local, este adevărat. Dar dl. Primar a venit cu o altă iniţiativă să revitalizeze 
„Corvinul” şi a făcut un club sportiv. În urma discuţiilor avute atunci, aţi spus că ne lăsaţi pe 
noi să ne ocupăm în continuare de fotbal. Atunci aţi făcut o afirmaţie, care există 
consemnată şi în procesul verbal: „Eu nu o să-mi leg niciodată numele de această echipă 
de fotbal.” Dacă aţi făcut această afirmaţie, am considerat că nu mai vreţi acest lucru.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Am făcut această afirmaţie în contextul în care eu personal în calitate de primar sau 

de cetăţean, nu vreau să îmi leg numele de o altă variantă a echipei „F.C. Corvinul 2005”” 

Dl. Bobou ţanu Dan : 

„În urma acestei afirmaţii a dvs. cum puteam noi să trecem primăria reprezentată de 
dvs. ca membru fondator, atâta timp cât nu doreaţi acest lucru? De acest lucru ne-am lovit 
noi, ce era să facem?” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Dacă consilierii hotărâsc ca Municipiul Hunedoara să fie membru fondator în 

această asociaţie, eu, prin funcţia pe care o deţin astăzi, voi fi obligat să reprezint 
municipiul.  

Faptul că eu, în nume personal nu vreau să îmi leg numele de echipa de fotbal, este 
cu totul altceva. Sunt două lucruri diferite, trebuie făcută distincţia dintre ele.  

Dacă sunt îndeplinite condiţiile legale eu nu mă pot opune.” 

D-na Vasilescu Tatiana : 
„Primăria este reprezentată în relaţiile cu terţii de primar. Municipiul Hunedoara este 

reprezentat de Consiliul local, prin reprezentanţii săi direcţi, chiar dacă este autoritate 
deliberativă.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Nu este aşa, colega mea vă va prezenta Legea nr.215/2001 pentru consultare.” 
 
Dl. Leu Mihai : 
„Dvs. care v-aţi împotrivit acestui club de fotbal, aţi fi de acord să participaţi la 

asociere ca primar?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Aduceţi acuzaţii grave. În calitate de reprezentant al Municipiului Hunedoara voi fi 

de acord.” 
 
Dl. Leu Mihai : 
„În oraş sunt câini vagabonzi pe străzi, sunt canale neacoperite, sunt străzi 

neasfaltate, de ce nu vă ocupaţi de acestea?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Domnule consilier poate dvs. nu ştiţi dar aveţi datoria să veniţi să vă informaţi, veţi 

afla că ne ocupăm şi de ceea ce aţi spus dvs.” 
 
D-na Podea Gabriela : 
„Potrivit art.6, domnii consilieri Bobouţanu şi Leu vor fi reprezentanţii Municipiului 

Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor şi se vor ocupa în continuare de aceste 
demersuri.” 

 
Dl. Demeter Ilie : 
„Ca şi consilier şi ca cetăţean al oraşului susţin înfiinţarea clubului de fotbal în 

Hunedoara. Nu sunt de acord cu ce s-a făcut înainte, am două mandate de consilier, în 7 
ani de zile nu s-a adus în faţa noastră nici un raport clar cu ceea ce s-a făcut cu banii, 
deoarece primăria a participat cu bani. Baza sportivă a fost aprobată de consiliul local şi a 
fost trecută în administrarea municipiului Hunedoara.  

Nu s-au dat explicaţii nici până în ziua de azi cu privire la cheltuielile şi cu banii 
primiţi, dar consiliul local a participat an de an cu sume de bani. 

Sunt de acord cu iniţiativa, dar trebuie să aprobăm o hotărâre corectă, legală, la 
vedere. În hârtiile acestea, îi întreb pe colegii de la PSD şi PD-L de ce nu aţi pus un 
reprezentant de la PNL? 

Dl. Leu Mihai :  
„ Pentru că nu vrem să facem politică” 
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Dl. Demeter Ilie : 
 “Dar ce faceţi aicea? Asta  se  înţelege. 
Va trebui să ştim exact ce se întâmplă cu jucătorii, cu banii. Să ştiţi că nimeni nu va 

investi bani în ceva, fără să ceară un drept pentru acei bani.  
Având în vedere discuţiile avute la acest proiect de hotărâre, eu propun o amânare 

pentru a se clarifica problemele juridice, statutare, economice apărute în discuţie.” 
 
Dl. Leu Mihai : 

„La art.36 din Legea nr.215/2001 se spune că, consiliul local are iniţiativa şi 
hotărăşte, în condiţiile legii, în toate problemele de interes local... Consider că aceste 
probleme sunt de interes local. Deci consiliul local poate fi membru fondator. Unde scrie 
că, consiliul local nu poate fi membru fondator?” 

D-na Podea Gabriela : 

„Consiliul local hotărăşte pentru Municipiul Hunedoara. Domnule Leu, v-am arătat 
unde scrie cine este persoana juridică, consiliul local este autoritate deliberativă. În 
Ordonanţa 26/2000 scrie cine poate fi membru fondator – doar persoanele fizice şi 
persoanele juridice. Consiliul local nu poate avea această calitate de membru fondator 
deoarece nu are personalitate juridică. Repet, în raport am scris acest lucru.” 

Dl. Bobou ţanu Dan : 

„Domnule Demeter, veniturile obţinute potrivit art.9 vor fi folosite în exclusivitate 
pentru atingerea scopului propus, repet, este o asociaţie non-profit.  Înainte Consiliul local  
local avea 20% din acţiuni, acum discutăm dacă consiliul local doreşte sau nu să fie 
asociat. 

Bănuiţi pe ceilalţi doi membri fondatori de rea-credinţă?” 
 
Dl. Cazan Florin : 

„La art.3 se stabilesc toate atribuţiile principale către Adunarea Generală a 
Asociaţilor. Nu bănuiesc pe nimeni, dar noi avem un vot din trei, dacă le dăm acum votul, 
alocăm o sumă anuală şi pe urmă vom fi liberi. Ei au majoritatea, post stabili schimbarea 
sediului, afilierea la alte asociaţii, aprobă bugetul de venituri şi cheltuieli, aleg şi revocă 
membri consiliului director, aleg şi revocă cenzorul.” 

Dl. Bobou ţanu Dan : 

„Legea ne obligă să existe 3 membri fondatori. Însă conform art.11, se spune că 
oricine poate deveni membru al asociaţiei, cu acordul Adunării Generale a Asociaţilor. 
Bineînţeles că vor fi mai mulţi membri în cadrul asociaţiei.” 

Dl. Dan Robert Nicolae : 

„Revin, există H.C.L. 35 prin care se aprobă participarea municipiului Hunedoara în 
calitate de membru la înfiinţarea unui club de fotbal. Apoi există Ordonanţa nr.26/2000 care 
specifică la art.1 că persoanele fizice sau persoanele juridice pot participa la asociere: 
“Persoanele fizice şi persoanele juridice care urmăresc desfăşurarea unor activităţi de 
interes general sau în interesul unor colectivităţi ori, după caz, în interesul lor personal 
nepatrimonial pot constitui asociaţii ori fundaţii în condiţiile prezentei ordonanţe.” 

Însă Consiliul local nu poate fi asociat deoarece nu are personalitate juridică. 
Personalitate juridică are doar Municipiul Hunedoara reprezentat conform prevederilor 
legale.” 
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Dl. Bobou ţanu Dan : 

„Doar că aţi creat precedente, prin participarea consiliului local la tot felul de 
asociaţii.” 

Dl. Leu Mihai:  

„Nu scrie nicăieri faptul că, consiliul local nu poate participa ca membru fondatori la 
o asociaţie non-profit.” 

Dl. Dan Robert Nicolae : 

„Nu scrie că nu poate, dar se specifică în Ordonanţa nr.26/2000 cine anume poate 
avea calitatea de membru fondator. Această hotărâre va ajunge la Prefectură, şi acolo ne 
va fi returnată deoarece nu e legală.” 

Dl. Leu Mihai:  

„Să aprobăm această hotărâre şi apoi vom vedea ce spune Prefectura.” 

Dl. Dan Robert Nicolae : 

„Dacă consilierii hotărăsc să voteze ştiind că legea înterzice, nu am nimic împotrivă.” 

Dl. Bobou ţanu Dan : 

„Doar că aţi creat precedente, deoarece Consiliul local este asociat şi la alte 
asociaţii.  

Mai exista o asociaţie sportivă, unul din asociaţi era dl. Calimente şi dl. Simota, iar la 
comisie nu s-a discutat nimic de ceilalţi membri fondatori.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu : 

„Acolo membru fondator era Municipiul Hunedoara, nu Consiliul local.” 

Dl. Dan Robert Nicolae : 

„Când votăm un proiect de hotărâre trebuie să ne documentăm, astfel încât să fie 
conform legii. Cred că nimeni nu are nimic împotriva unei asocieri în termeni legali.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu : 

„Domnilor consilieri, nu e nevoie de o amânare, dvs. puteţi să faceţi amendamentele 
necesare, pentru că de aceea suntem toţi aici.” 

Dl. Horvath Zoltan : 

„Făcând o analogie, Parlamentul nu are personalitate juridică ci doar Guvernul are.” 

Dl. Leu Mihai : 

 „După cum aţi procedat şi acum 2 săptămâni, probabil veţi organiza o conferinţă de 
presă, prin care veţi anunţa populaţia Hunedoarei că veţi înfiinţa echipa de fotbal...” 

Dl. Primar Hada Ovidiu : 

„Acea conferinţă de presă nu a fost pentru această echipă de fotbal. Vă rog să-l 
sunaţi şi să-l întrebaţi pe dl. Andone dacă a vrut să îl cheme sau nu pe dl. Leu. Nu încercaţi 
să mă acuzaţi de lucruri neadevărate. Dl. Andone nu a vrut să îl cheme pe dl. Leu.  

Această hotărâre va avea de-a face cu Municipiul Hunedoara, nu cu mine. Doar 
pentru că azi eu reprezint municipiul Hunedoara, nu înseamnă că eu voi fi reprezentantul 
permanent, vor exista şi alţi reprezentanţi pe viitor.” 
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D-na Vasilescu Tatiana : 

„Din punct de vedere legal, nu este bine întocmit proiectul, trebuie trecut Municipiul 
Hunedoara.” 

Dl. Leu Mihai : 

„Am propus participarea consiliului local tocmai pentru a nu se mai repeta ce s-a 
întâmplat în trecut, când s-au luat decizii fără consiliul local. Dacă consiliul local nu va fi 
fondator acolo, nu ştiu dacă banii nu se vor duce şi în alte direcţii.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu : 

„Înseamnă că dvs. acuzaţi pe ceilalţi doi membri fondatori.” 

Dl. Leu Mihai : 

„Nu e adevărat. Dvs. aţi intrat prea mult în politică. Dl primar acum nu vă supăraţi pe 
mine dar, dv. nici nu faceţi acordurile bine, ca să înţelegeţi exact ce am spus eu.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu : 

„Ce aţi spus? Mai repetaţi o dată vă rog.” 

Dl. Leu Mihai : 

 “Am spus doar că dacă acest consiliu local ar fi votat orice  decizie care se ia cu 
acea echipă de fotbal, noi am fi dirijat exact unde se vor duce acei banii, nu să decidă 
primarul dacă se face ceva sau nu.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu : 

„Dar cum poate să decidă primarul dacă mai are doi membri care votează 
împotrivă? Ori mă acuzaţi şi pe mine împreună cu ei, ori nu acuzaţi pe nici unul.” 

Dl. Leu Mihai : 

„Nu acuz pe nici unul. Consiliul local a fost acţionar la echipa de fotbal. Referitor la 
ce a întrebat şi dl. Demeter mai înainte, mai ştie cineva ce s-a întâmplat cu acei bani?” 

Dl. Cazan Florin : 

„Propun ca din Adunarea Generală a Asociaţilor să facă parte şi membri susţinători. 
Ca să fie transparenţă ca şi în societatea civilă.” 

Dl. Bobou ţanu Dan : 

„Dar la art.11 se specifică faptul că poate deveni membru fondator al asociaţiei  
orice persoană fizică sau juridică ce are preocupări în domeniu, doreşte să facă ceva, cu 
acordul A.G.A. Nu oricine se înscrie în asociaţie devine automat membru fondator?” 

Dl. Primar Hada Ovidiu : 

„Nu domnule consilier, sunteţi dezinformat.” 

Dl. Dan Robert Nicolae : 

„Propun un amendament la art.1, să se înlocuiască : „Aprobă participarea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, ca membru fondator, la constituirea 
ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, structură sportivă de drept privat, cu 
personalitate juridică, fără scop lucrativ” cu “Aprobă participarea Municipiului Hunedoara, 
ca membru fondator, la constituirea ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, 
structură sportivă de drept privat, cu personalitate juridică, fără scop lucrativ. 
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Art.2 se va modifica conform art.1, se vor face toate modificările, inclusiv în 
Actul constitutive şi în Statut.” 

 
D-na Podea Gabriela : 
“Trebuie specificat faptul că Municipiul Hunedoara este reprezentat de Primar.”  

 

Dl. Bobou ţanu Dan : 

„Normal că Municipiul Hunedoara este reprezentat de Primar. Să ştiţi că la 
Sibiu s-a aprobat asocierea consiliului local şi a consiliului judeţean ca membri fondatori cu 
o organizaţie a copiilor.” 

Dl. Leu Mihai : 
“Am rugămintea să specificaţi în procesul verbal al acestei şedinţe că acum, cu 

amendamentul făcut, este 100% legal şi că participarea consiliului local ca şi membru 
fondator la această asociaţie non-profit ar fi fost ilegală.” 

 
D-na Podea Gabriela : 
“Este specificat şi în raport punctul de vedere.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu : 

“Raportul la proiectul de hotărâre există. Procesul – verbal nu îl fac eu, iar ceea 
ce spuneţi dvs. exact ca şi ceea ce spun eu, se consemnează fără să cereţi. Chiar dacă nu 
aţi dori, totuşi se consemnează. În plus, se pune procesul-verbal şi pe site-ul primăriei.” 

 
Dl. Dan Robert Nicolae : 

“Daţi-mi voie să vă citesc din raportul de la proiectul de hotărâre, pentru a 
rămâne consemnat în procesul-verbal” – se dă citire raportului. 

 
Dl. Cazan Florin : 
“La Statut, conform art. 17, să se reformuleze: “Adunarea Generală reprezintă 

organul suprem de conducere al asociatiei „Fotbal Club Hunedoara”, alcatuită din 
totalitatea membrilor asociaţi, astfel cum acestia sunt mentionaţi la art.2 din prezentul 
statut.” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan : 

“Membri fondatori sunt şi membri asociaţi.” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert : 
“Fac un amendament la art. 6 – “Numeşte  reprezentanţii Municipiului 

Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, în 
persoana domnului consilier local Bobouţanu Dan şi a domnului consilier local Leu Mihai, 
pe perioada mandatului de consilier local.” 

 
Dl. Leu MIhai : 
“Nu ştiu dacă dl. Primar şi cu mine vom putea lucra împreună, deoarece dânsul 

nu cred că doreşte o echipă de fotbal.”  
 
 
 



 21 

Dl. Primar Hada Ovidiu : 
“Dar eu pot să lucrez cu dvs., dumneavoastră de ce nu puteţi lucra cu mine? 

Ce aveţi împotriva mea? 
Nu am spus niciodata că mă împotrivesc unei echipe de fotbal.” 
 
Dl. Gyorfi Jeno : 
„Care este sediul asociaţiei? Va fi pe str. Libertăţii nr.17? Nu poate să fie doar 

un singur cenzor la o asociaţie de fotbal, eu propun să fie 5 persoane.” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert : 
„Eu propun 3 cenzori.” 
 
Dl. Apostolescu Dan : 
„Puteam să sărim peste această etapă, dacă eram întrebţi înainte, când era în 

faza de proiect.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Sediul asociaţiei a fost trecut iniţial la Stadion, dar conform discuţiilor avute, 

acolo nu există extras C.F. asta înseamnă să mai amânăm pentru a putea să facem 
diligenţele necesare, astfel că am decis ca sediul asociaţiei să fie pe str. Libertăţii nr.17, 
respectiv sediul primăriei deoarece este singurul sediu care are extras C.F.” 

 
Dl. Demeter Ilie : 
„La art.11 din Actul constitutiv – anexa 1, propun retragerea d-lui Simoc şi 

propun pe d-nii consilieri Cazan şi Gyorfi.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana : 
„Nu putem face această propunere pentru că nu ştim dacă este acceptată.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„A mai existat în discuţia consiliului local şi cealaltă hotărâre iniţiată de dl. 

Primar, de asociere cu asociaţia sportivă, în care era parte municipiul Hunedoara, şi atunci 
nu au existat discuţii în cadrul comisiilor.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu : 
„În calitate de iniţiatori trebuia să întrebaţi dacă si eu, în calitate de 

reprezentant al Municipiului Hunedoara am fi fost de acord cu această asociere.  
În legătură cu ce spuneţi despre o aşa-zisă asociere a municipiului Hunedoara 

cu asociaţia sportivă, vă reamintesc ca ea a fost retrasă de pe ordinea de zi, nu a fost  
aprobată.” 

 
Dl. Demeter Ilie : 
„Revin cu amendamentele de la art.10-11 din actul constitutiv, fără a-l scoate 

pe dl. Simoc, propun 7 membri în consiliul director, iar la art.11 adaug pe cei doi consilieri – 
Cazan şi Gyorfi.  

Retrag amendamentul privind amânarea proiectului de hotărâre.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Dvs. nu aţi făcut nimic pentru oraşul acesta în materie de fotbal, şi acum veniţi 

şi ne spuneţi noua, lui Mihai Leu şi mie că nu e legal. Vă rog să trecem la vot.” 
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Dl. Leu Mihai : 
„Nu am ştiut că proiectul nu este legal, am considerat că Primăria reprezintă o 

garanţie pentru ca să existe fotbal în Hunedoara.” 
 
Se trece la votarea amendamentelor: 

- la art.1 „Aprobă participarea Municipiului Hunedoara, ca membru fondator, la 
constituirea ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, structură sportivă 
de drept privat, cu personalitate juridică, fără scop lucrativ.” – se aprobă în 
unanimitate. 

- la art.6 – „Numeşte  reprezentanţii Municipiului Hunedoara în Adunarea 
Generală a ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, în persoana 
domnului consilier local Bobouţanu Dan şi a domnului consilier local Leu 
Mihai, pe perioada mandatului de consilier local.” – se aprobă în unanimitate. 

 
Dl. Dan Nicolae Robert : 
„Prin votarea amendamentului de la art.1 se modifică succesiv şi se 

completează celelalte prevederi din anexa nr.1 şi nr.2, respectiv din Actul constitutiv şi din 
Statut.” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Orice amendament cu privire la numirea unor persoane ca şi cenzori implică o 

amânare a depunerii actelor, trebuie făcute modificări în anexe, persoanele trebuie 
acceptate de membri fondatori.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu : 
„În opinia mea, doar un singur cenzor cum aţi propus dvs. nu este tocmai bine. 

Trebuie să fie mai mulţi cenzori să fie experţi contabili. De ce trebuie ca cenzorii să fie 
acceptaţi de membri fondatori?” 

 
Dl. Gyorfi Jeno : 
„La art.8 propun 3 cenzori.” 
 
Dl. Apostolescu Dan : 
„La art.8 se completează cu încă 2 cenzori în persoana domnilor Baicu Virgil şi 

Bălănoiu Constantin. Astfel, vor fi 3 cenzori.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu : 
„Consiliul local nu este suficient de potent din punct de vedere financiar pentru 

a susţine clubul de fotbal pentru divizia B. Vom avea 2 trupe de juniori, nimic mai mult. Nu 
se va face nimic mai mult dacă nu veţi aduce finanţatori.” 

 
Având în vedere faptul că art. 8 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-
verbal de către comisia de validare. 

Dl. Gyorfi Jeno : 
„Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
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ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, în următoarea componenţă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 

2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. Hepuţ Teodor – membru 
 

                    Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea cenzorilor în cadrul 
ASOCIAŢIEI FOBTAL CLUB HUNEDOARA, a constatat următoarele: 

- VITEZ ANCA CRISTINA – 16 voturi “pentru” 
- BAICU VIRGIL – 15 voturi “pentru” 
- BĂLĂNOIU CONSTANTIN – 14 voturi “pentru” 

 
                 În urma acestor rezultate, se constată că cenzorii  numiti în cadrul ASOCIAŢIEI 
FOBTAL CLUB HUNEDOARA sunt următorii: 

 
1. VITEZ ANCA CRISTINA  
2. BAICU VIRGIL 
3. BĂLĂNOIU CONSTANTIN 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Când va fi semnat actul constitutiv? De mine va putea fi semnat chiar astăzi, 

dar ceilalţi membri când îl vor semna? Dvs. sunteţi iniţiatori ai proiectului, dvs. trebuie să vă 
ocupaţi de demersuri. Eu sunt reprezentantul Municipiului Hunedoara, sunt angajatul 
Primăriei.” 

 
Dl. Leu Mihai : 
„Domnule primar, puteţi delega pe cineva din cadrul primăriei să se ocupe de 

aceste acte.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Eu sunt reprezentant al Municipiului Hunedoara, nu al Primăriei, eu sunt 

angajat al Primăriei şi ca reprezentant al municipiului, voi semna toate actele. Dar dvs. prin 
art.6 sunteţi delegaţi să reprezentaţi municipiul Hunedoara în această asociaţie.” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Conform art.1 reprezentantul Municipiului Hunedoara este dl. Primar. Astfel, 

celelalte articole se modifică corespunzător. La art.3 se va specifica „Împuterniceşte 
Primarul Municipiului Hunedoara, Ovidiu Marius Hada, să semneze Actul constitutiv şi 
Statutul ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA”.  

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Articolul 1 modifică succesiv celelalte articole, atât din hotărâre cât şi din anexe. 

Consider că era necesar să existe acordul scris al celorlalţi membri fondatori.” 
 

- Se trece la votarea amendamentului de la art.2 – respectiv art.10 din anexa 1 (Actul 
constitutiv) şi art.28 din anexa 2 (Statut) –  Consiliul Director va fi  alcatuit dintr-un 
numar de 7 membri (în loc de 5 membri) – se aprobă în unanimitate 
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- La art.11 din anexa nr.1 se propune completarea cu domnii consilieri Cazan Florin şi 
Gyorfi Jeno – se aprobă în unanimitate. 

 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„La art.13 este vorba persoana mea şi în urma discuţiilor care au fost, vă rog să 

propuneţi pe altcineva care să facă demersurile necesare.” 
 
Dl. Dan Robert Nicolae : 
„ Propun pe dl. Consilier Bobouţanu Dan.” 

 
Se trece la votarea pe articole împreună cu amendamentele aprobate şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii -  „privind aprobarea participării Municipiului Hunedoara ca 

membru fondator la constituirea  ASOCIATIEI „ FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’ – se 
aprobă în unanimitate. 

Art.1.- “Aprobă participarea Municipiului Hunedoara, ca membru fondator, la 
constituirea ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, structură sportivă de drept 
privat, cu personalitate juridică, fără scop lucrativ.” – se aprobă în unanimitate; 

Art.2.- “Aprobă proiectele cadru al Actului Constitutiv şi al Statutului 
ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, conform anexelor nr.1 şi nr. 2 care fac parte 
integrantă din prezenta hotărâre.” – cu amendamentele mai sus-menţionate – se aprobă în 
unanimitate; 

 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
“Noi ca şi iniţiatori, respectiv eu şi dl. Leu am renunţat să facem parte din 

consiliul director deoarece persoanele nominalizate acolo sunt remunerate, tocmai să nu 
se creeze discuţii.” 

 
Art.3.- “Împuterniceşte Primarul Municipiului Hunedoara, Ovidiu Marius Hada, 

să semneze Actul constitutiv şi Statutul ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA” – se 
aprobă în unanimitate. 

 
Dl. Dan Nicolae Robert : 
„Deci în dreptul Municipiului Hunedoara, va semna Primarul.” 
 
Art.4 – “Sediul ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’ este în municipiul 

Hunedoara, B-dul Libertăţii, nr.17, judeţul Hunedoara.” - se aprobă în unanimitate. 
Art.5 – “Aprobă alocarea sumei de 500 lei  din bugetul local al Municipiului 

Hunedoara, reprezentând aportul în bani al Municipiului Hunedoara la patrimoniul iniţial al 
persoanei juridice fără scop lucrativ – ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’ - se 
aprobă în unanimitate. 

Art.6 – “Numeşte  reprezentanţii Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală 
a ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, în persoana domnului consilier local 
Bobouţanu Dan şi a domnului consilier local Leu Mihai, pe perioada mandatului de consilier 
local.” - se aprobă în unanimitate. 

 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
“Mandatul acelor reprezentanţi ai Municipiului Hunedoara în Adunarea 

Generală va fi aprobat pentru fiecare adunare generală?” 
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Dl. Dan Nicolae Robert : 
“Înainte de fiecare şedinţă a Adunării Generale a Asociaţilor, vi se va da un 

mandat printr-o hotărâre de consiliu, la fel cum se procedează şi pentru S.C. Eco Sid 
S.R.L.” 

 
Art.7– “Mandatul reprezentanţilor Municipiului Hunedoara în Adunarea 

Generală a ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’ va fi aprobat de Consiliului Local, 
pentru fiecare adunare generală,  ordinară sau extraordinară, în parte, cu respectarea 
legislaţiei în vigoare” - se aprobă în unanimitate. 

Art.8 – “Cenzorii propuşi de către Municipiul Hunedoara în cadrul ASOCIAŢIEI 
„FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’ este doamna Vitez Anca Cristina – expert – contabil, d-nul 
Bălănoiu Constantin şi d-nul Baicu Virgil” - se aprobă în unanimitate. 

Art.9 – “ Hotărârea se comunică Prefectului judeţului Hunedoara, Primarului, 
Secretarului, Serviciului Administraţie publică locală, Direcţiei economice, membrilor 
fondatori ai ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, d-nei Vitez Anca Cristina, d-
nului Bălănoiu Constantin şi d-nului Baicu Virgil” - se aprobă în unanimitate. 

Anexele se modifică corespunzător cu amendamentele aprobate. 
Hotărârea nr.139/2009 pe ansamblu – se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
Dl. Horvath Zoltan : 
„La proiectul de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.08.2009 – 
30.09.2009, o propun pe d-na Chiş-Şerban Ana-Aurelia.” 

 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.140/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi se prezintă „Analiza capacităţii de apărare 

împotriva incendiilor în perioara 01.01.2009 – 30.06.2009” 
Nu sunt înscrieri la cuvânt. 

 
La punctul 20 al ordinii de zi se prezintă „Raport privind activitatea biroului 

personae cu dizabilităţi, asistenţi personali în semestrul I al anului 2009”. 
Nu sunt înscrieri la cuvânt. 

 
La punctul 21 al ordinii de zi se prezintă „Referat  cu privire la adresa 

formulată de S.C. MK illumination  S.R.L. Hunedoara, având ca obiect prelungirea  
termenelor de construire şi respectiv de începere a activităţii specificate în cuprinsul 
contractului de concesiune nr.19/15.09.2007, încheiat în baza Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.142/2007”. 

Nu sunt înscrieri la cuvânt. 
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La punctul 21 al ordinii de zi – DIVERSE: 
 

Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Stimaţi colegi, doresc să vă mulţumesc pentru sprijinul acordat referitor la 

acest proiect de hotărâre cu privire la clubul de fotbal. Cetăţenii sunt cei care ne aleg, atât 
ca şi primar cât şi ca şi consilieri locali.  

Am iniţiat acest proiect de hotărâre deoarece în Hunedoara nu există o 
echipă de fotbal. Am fost ajutaţi de Serviciul juridic pentru a face Statutul şi Actul 
constitutiv. Votul dvs. va ajuta populaţia şi copiii din Hunedoara care sunt pasionaţi de 
fotbal. Sper ca să ducem la îndeplinire acest proiect atunci când acest Statul şi Act 
constitutiv vor fi semnate şi vor trece de judecătorie, altfel a fost doar o dupa-amiază 
pierdută. Urmează să aprobăm şi bugetul pentru această echipă, indiferent de ceilalţi doi 
asociaţi care vor veni cu un capital de imagine foarte mare, şi cu siguranţă nu vor rămâne 
datori faţă de oraşul nostru. Dacă în România se vorbeşte despre Hunedoara, se vorbeşte 
datorită lui Mircea Lucescu, Ioan Andone şi Mihai Leu.  

Din momentul de faţă dl. Primar trebuie să reprezinte municipiul Hunedoara 
în această asociaţie.  

A fost o după-amiază fierbinte, ne-am încălzit cu toţii, şi aş dori ca domnul 
primar să găsească resurse financiare pentru a monta aer condiţionat în această sală de 
şedinţe cât şi în biroul serviciului juridic, unde am stat şi am lucrat cu colegele de la juridic 
timp de două ore, acolo este înăbuşitor de cald.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Guvernul actual a interzis astfel de lucrări, prin reducerea cheltuielilor. În 

guvernul trecut era voie să se monteze aerul condiţionat. Aparatul de aer condiţionat din 
biroul meu a fost montat de fostul primar. 

Consiliul local nu este exclus de la această asociaţie, faptul că va trebui să 
semnez acel act, nu-mi dă nici o putere mai mare decât o dă consiliului local.  Atunci când 
voi fi întrebat, o fac şi acum ca să rămână consemnat în procesul-verbal, vă mulţumesc că 
aţi iniţiat acest proiect, va rămâne al dvs., nu este al meu. Se întâmplă că eu trebuie să 
semnez statutul şi actul constitutiv, dar acest lucru nu înseamnă nimic. Următorul primar va 
avea acelaşi mandat de continuare a actului constitutiv. Nu cred că mi se atribuie nici un 
merit în acest proiect. Nu noi am stabilit faptul că consiliul local nu poate să fie membru 
fondator ci acest lucru e stabilit prin Ordonanţa Guvernului nr.26/2000. Astfel consiliul local 
are aceleaşi atribuţii pe care le-a avut şi până acum, deci nu s-a modificat nimic. 

Încă o dată  mulţumesc pentru iniţiativă d-lui consilier Bobouţanu şi d-lui 
consilier Leu, se va consemna ca atare, este proiectul dvs. şi va rămâne proiectul dvs.” 

 
Dl. Leu Mihai : 
„Atâta timp cât suntem în sala de şedinţe şi avem o problemă de dezbătut, o 

dezbatem şi atât. 
Aş dori să vă întreb domnule primar de ce nu aţi pomenit la conferinţa de 

presă despre faptul că s-au pornit demersurile de către noi pentru acest nou club? Cea 
aprobată prin Hotărârea nr.35.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Acea conferinţă de presă nu a fost iniţiată de mine, ci de dl. Andone şi a fost 

secondată de mine. Conferinţa de presă a avut loc în incinta primăriei, convocată de mine 
la cererea d-lui Andone, iar domnişoara de la presă poate să ateste acel lucru, au fost 
prezente mai multe persoane, există o înregistrare video a acelei conferinţe.” 
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Dl. Leu Mihai : 
„La câteva minute după conferinţa de presă dl. Andone a trecut pe la mine pe 

acasa, m-a luat şi am plecat împreună la Bucureşti. Împreună cu dânsul am decis să nu vin 
la conferinţa de presă, deoarece dvs. nu m-aţi invitat. Era bine dacă mă invitaţi şi pe mine.” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Aceasta a fost o greşeală de imagine, faptul că nu l-aţi invitat pe Mihai Leu.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Nu este nici o greşeală de imagine. Domnul Andone a declarat că nu vrea să 

îl cheme pe Mihai Leu.” 
 
Dl. Leu Mihai : 
„Tocmai pentru că dvs. trebuia să mă chemaţi şi nu dl. Andone.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Personal l-am întrebat pe dl. Andone dacă e de acord să îl invit pe dl. Mihai 

Leu şi dânsul a spus nu. Puteţi să îl întrebaţi, are caracterul să admită acest lucru. Nu era 
de datoria mea.” 

 
Dl. Leu Mihai : 
„Parohia Hunedoara a trimis mai multe solicitări către primărie întrucât are 

nevoie de un teren de 400 mp pentru a amenaja un punct de asistenţă socială, din câte am 
înţeles există interese destul de mari legate de amplasament şi nu au primit nici un 
răspuns.” 

 
Dl. Demeter Ilie : 
„Domnule preşedinte, constat că nu se respectă nici o regulă, eu m-am 

înscris la cuvânt, dl. Leu nu s-a înscris la cuvânt şi vorbeşte de un sfert de oră. Vă rog să 
respectaţi ordinea înscrierilor la cuvânt, să respectaţi regulamentul consiliului local. Refuz 
să mai vorbesc şi în semn de protest voi părăsi sala.” 

Dl. Demeter Ilie părăseşte sala de şedinţe. 
 
Dl. Munteanu Gigi : 
„Domnilor colegi, după cum aţi observat, de ceva vreme lipseşte de la 

şedinţele de consiliu dl. Solomon Cristian şi după cum majoritatea deja ştiţi, dânsul se află 
în spital de ceva vreme, într-o situaţie nu tocmai plăcută. Aş dori să fac o solicitarea 
consilierilor locali să facem o chetă, să adunăm nişte bani pentru a-l ajuta, familia e alături 
de el la Târgu-Mureş.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Propun să deschidem un cont, să dăm un anunţ şi să începem chiar noi 

consilierii locali împreună cu mine să facem donaţii. Consider că e o personalitate a 
oraşului şi va putea fi ajutat de cetăţenii Hunedoarei. Dânsul are nevoie de ajutor, la fel şi 
familia dânsului.” 

 
 Dl. Munteanu Gigi : 
„Şi eu cred acelaşi lucru, însă nu ştiu dacă dl. Solomon ar fi de acord cu 

acest lucru, dacă dânsul ar dori să facă publică suferinţa lui. Va trebui să cer acordul 
familiei pentru a deschide acest cont. Eu împreună cu câţiva colegi am aderat la această 
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idee şi am strâns nişte bani, de aceea am făcut cunoscută această situaţie. Vă 
mulţumesc.” 

Dl. Leu Mihai : 
„Noi în calitate de colegi putem să participăm fiecare cu o sumă de bani 

pentru al ajuta pe dl Solomon.  
Am vorbit cu preotul Tiric, dânşii solicită un teren de cca 400 mp în spatele 

Catedralei de la Rusca pentru a amenaja acel centru de asistenţă socială – cabinet 
psihologic, bibliotecă, curs de arte plastice pentru copii şi tineret şi alte activităţi. Eu 
consider că merită să încercăm să găsim o soluţie.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Li s-a promis un loc, dar dânşii vor numai acolo în parc sau lângă parc. Nu 

se poate da în acest scop, dacă nu este loc pentru aşa ceva.” 
 
Dl. Dragot ă Iosif  – Serviciul Urbanism: 
„În planul de detaliu al zonei centrale a oraşului hotelul Rusca este prevăzut 

pentru extindere. Dacă dăm d-lui Tiric acel teren solicitat, nu mai putem face extinderea, 
acolo este domeniu public.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Domnului Tiric i s-a explicat de nenumărate ori acest lucru, i s-au propus 

soluţii alternative, de exemplu un teren situat în apropiere de Liceul nr.2, însă dânsul 
doreşte doar terenul din spatele hotelului.” 

 
Dl. Leu Mihai : 
„Şi totuşi, nu le putem da un teren departe de catedrală, deoarece dl. Tiric 

acolo îşi desfăşoară activitatea.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Dar care e diferenţa dacă i se va da un teren la o distanţă de 600 de metri 

sau la 200 metri? Atunci să facem altceva, să anulăm tot parcul şi să facem un centru 
social acolo. Nu este vorba de rea-voinţă, i s-au propus soluţii alternative, dar dânsul le 
refuză.” 

 
Dl. Leu Mihai : 
„Mulţi oameni din oraş ridică problema câinilor vagabonzi.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Este imposibil să luăm măsuri.” 
 
Dl. Leu Mihai : 
„Domnule primar, când am ales primarul Hunedoarei, am ales un primar să 

caute soluţii, nu scuze.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Există soluţii, însă guvernarea a dat o lege care ne împiedică să luăm aceste 

măsuri. Există o soluţie, putem să alocăm fondurile necesare pentru întreţinerea acestor 
câini. Dvs. sunteţi de acord cu această soluţie? Dacă sunteţi de acord, găsiţi fondurile 
necesare! Dvs. puteţi iniţia un proiect de hotărâre prin care să găsiţi fondurile necesare, se 
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face rectificare de buget, apoi putem aloca fondurile. Dar înainte de asta, vă rog să faceţi 
calculele, cât costă întreţinerea pentru un câine pe zi.” 

 
Dl. Leu Mihai : 
„Este o problemă importantă, trebuie să găsim soluţii.” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert : 
„Soluţia primăriei, care este singura soluţie legală, este să prindem toţi câinii 

vagabonzi şi să-i ducem la un adăpost. Însă Primăria Hunedoara nu are un adăpost cu 
capacitatea de 2000 de locuri. Pe de altă parte, amenajarea acestui adăpost ar fi o mare 
greşeală, pentru că toate satele şi localităţile din apropiere vor aduce şi alţi câini pentru că 
avem acest adăpost.” 

 
Dl. Leu Mihai : 
„Şi atunci lăsăm în continuare câinii pe străzi?” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Domnule consilier, faceţi un proiect de hotărâre şi faceţi propuneri concrete. 

În baza legii actuale, singura soluţie este amenajarea acestui adăpost şi alocarea fondurile 
necesare pentru acesta.” 

 
Dl. Leu Mihai : 
„În oraş lipsesc capacele de la canale pe unele străzi.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Se fură mai repede decât reuşim noi să le acoperim. S-au comandat capace, 

dar durează o anumită perioadă până când sunt puse în postamentul de ciment. Sunt 
acoperite, probabil nu aţi trecut demult pe acele străzi.” 

 
Dl. Dan Nicolae Robert : 
„Doresc să informez consiliul local că din data de 10 august 2009 îmi voi lua 

concediu de odihnă.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă şedinţa 

de azi a consiliului local." 
 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

din  data de 30.07.2009 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - . Proiect de hotărâre prin care se ia act de 
încetarea mandatului de consilier local a domnului  Cical Gheorghe înainte de expirarea 
duratei normale a acestuia, precum şi validarea mandatului de consilier în Consiliul Local 
al Municipiului Hunedoara, a  domnului Zuberecz Richard. 

Hotărârea nr.123/2009 se aprob ă  în unanimitate. 
 
Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.122/2008 privind organizarea comisiilor de 
specialitate, cu modificările şi completările ulterioare.  

Hotărârea nr.124/2009  se aprob ă  în unanimitate.  

Punctul 3 al ordinii de zi- Proiect de hotărâre privind reorganizarea 
Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite.  

Hotărârea nr.125/2009 se aprob ă în unanimitate.  
 
Punctul 4 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la 

Hotărârea Consiliului Local nr.131/2008 privind repartizarea  pe zone a consilierilor locali în 
vederea îndeplinirii  responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu 
modificările şi completările ulterioare. 

Hotărârea nr.126/2009 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 5 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la 

Hotărârea Consiliului Local nr.132/2008 privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al 
Municipiului Hunedoara  în Consiliile de Administraţie a unităţilor de învăţământ 
preuniversitare aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.127/2009 se aprob ă  în unanimitate. 
 
Punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea participării 

unui grup de elevi olimpici din municipiul Hunedoara la tabăra de vară Balatonbereny-
Ungaria, în perioada 15-22 august 2009. 

Hotărârea nr.128/2009 se aprob ă în unanimitate.  
 
Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării 

delegaţiei municipiului Hunedoara la Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul 
înfrăţit Szombathely-Ungaria, în perioada 21-23 august 2009. 

Hotărârea nr.129/2009 se aprob ă în unanimitate.  
 

Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
preţurilor/ tarifelor  pentru serviciile publice de alimentare cu apă potabilă  şi de canalizare 
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furnizate/prestate de S.C. APA PROD S.A. Deva pe raza  administrativ - teritorială a 
municipiului  Hunedoara 

 
Hotărârea nr.130/2009 se aprob ă în unanimitate.  
 

                     Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  
la plata impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  
consecutive în ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.131/2009 se aprob ă în unanimitate  . 
 

                     Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării 
demersurilor pentru  înregistrarea în  Cartea Funciară a  terenului  în suprafaţă de 94,0 mp 
situat în strada Batiz  nr.15  din  municipiul  Hunedoara, înregistrat în CF Hunedoara nr. 
1338N , nr. cadastral 2863 , din proprietatea Statului Român în proprietatea  privată a 
municipiului Hunedoara 

Hotărârea nr.132/2009 se aprob ă în unanimitate 
 

                    Punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării 
demersurilor pentru  înregistrarea în  Cartea Funciară a  terenului  în suprafaţă de 1864,0 
mp situat în strada Prutului din  municipiul  Hunedoara, înregistrat în CF Hunedoara nr. 
60757 , nr. cadastral 60757 , din proprietatea Statului Român în proprietatea  privată a 
municipiului Hunedoara 

Hotărârea nr.133/2009 se aprob ă în unanimitate 
 

Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea unor planuri 
urbanistice de detaliu pentru obiective  situate în municipiul Hunedoara  

Hotărârea nr.134/2009 se aprob ă în unanimitate.  
 
Punctul 13 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării 

prin licitaţie publică a unor terenuri situate în municipiul Hunedoara 
Hotărârea nr.135/2009 se aprob ă în unanimitate. (art.3 – vot secret)  
 
Punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre rivind numirea reprezentanţilor 

administraţiei publice locale în Consiliul consultativ al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara 

Hotărârea nr.136/2009 se aprob ă în unanimitate.  (art.1 – vot secret)  
 
Punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din 

domeniul public al municipiului Hunedoara în domeniul privat al municipiului Hunedoara a 
blocului L1 şi a blocului L3, sc. A, din municipiul Hunedoara, str. Batiz, precum şi 
schimbarea destinaţiei spaţiilor din locuinţe sociale în locuinţe convenabile 

Hotărârea nr.137/2009 se aprob ă în unanimitate.   
 
Punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special împuternicitului Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală 
a Asociaţilor la S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara 

Hotărârea nr.138/2009 se aprob ă în unanimitate.  
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Punctul 17 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea participării 
Municipiului Hunedoara ca membru fondator la constituirea  ASOCIATIEI „ FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA’’ 

Hotărârea nr.139/2009 se aprob ă în unanimitate. (art.8 – vot secret)  
 
Punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alegerea dintre 

membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru 
perioada 01.08.2009 – 30.09.2009  

Hotărârea nr.140/2009 se aprob ă în unanimitate.  
 

Punctul 19 al ordinii de zi - Analiza capacităţii de apărare împotriva incendiilor  
în perioada 01.01.2009 – 30.06.2009. 

 
Punctul 20 al ordinii de zi - Raport privind activitatea biroului persoane cu 

dizabilităţi, asistenţi personali în semestrul I al anului 2009. 
 
Punctul 21 al ordinii de zi - Referat  cu privire la adresa formulată de S.C. MK 

illumination  S.R.L. Hunedoara, având ca obiect prelungirea  termenelor de construire şi 
respectiv de începere a activităţii specificate în cuprinsul contractului de concesiune 
nr.19/15.09.2007, încheiat în baza Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.142/2007. 

 
Punctul 22 al ordinii de zi - Diverse 

 
 
 

                                        SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

   
 


